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Afyonkarahisar’ın
fasulye üretim

merkezlerinden
biri olan Şuhut
ilçesinde mey-
dana gelen don

olayı sonrası
mahsuller ciddi

oranda zarar
görürken birçok
çiftçi tarlalarda

tekrardan tohum-
lama yaparak

yeniden fasulye
ekimine başladı.

>>DEVAMI 3’TE

Afyonkarahisar'da
kaçak şahıs yakalandı

Afyonkarahisar’da uyuşturucu madde satma
suçundan 9 yıl 4 ay 15 gün hapis cezasıyla ara-
nan bir şahıs jandarma tarafından yakalandı.

>>DEVAMI 3’TE

Afyonkarahisar’da
jandarma ve polis
tarafından yapılan
ortak operasyonda
zehir tacirleri şehir

dışından getirdikleri 8
bin 143 adet uyuştu-
rucu hapı satamadan
yakalanırken, operas-
yonda araçta zulala-

nan uyuşturucu hapla-
rı ise eğitimli narkotik

köpekleri buldu.
>>DEVAMI 3’TE

Jandarma ve polis ortaklığında
zehir tacirlerine büyük darbe

Özel sporcular atletizm
il seçmeleri tamamlandı

Fasulye ekili alanları don vurdu

Türkiye Özel
Sporcular Spor

Federasyonu faali-
yet programında

yer alan Atletizm il
seçmeleri

Afyonkarahisar’da
tamamlandı.

>>7’DE

Afyonkarahisar Gençlik
ve Spor İl Müdürlüğü, 9

Mayıs dünya çölyak
günü kapsamında, çölyak

hastalığına dikkat çek-
mek ve farkındalık oluş-
turmak amacıyla eğitim

düzenledi. >>7’DE

Afyonkarahisar yurtlarında çölyak
hastalığına dikkat çekiliyor

MÜSİAD OSB’yi
ziyaret etti

Trafik haftası
kutlandı

Afyonkarahisar'da 4-10 Mayıs
Karayolu Trafik Haftası dolayısıyla

trafik polisleri tarafından minik
öğrencilere yönelik temel trafik

eğitimi verildi. >>DEVAMI 3’TE

İstanbul'da özel bir lisenin okul müdürü İbrahim Oktugan'ın okuldan atılan bir öğrenci tarafından
vurularak katledilmesi, Afyonkarahisar’da öğretmenler tarafından protesto edildi.

Zafer Meydanında bir araya gelen eğitim sendikaları ortak açıklama yaptı. >>DEVAMI 5’TE

“Kınama değil, şiddet yasası istiyoruz”

Para masa tenisi il birinciliği
müsabakaları sonuçlandı

Türkiye Özel
Sporcular Spor
Federasyonu

Afyonkarahisar İl
Temsilciliği 2023-

2024 sezonu faaliyet
programında yer alan
Para Masa Tenisi il

birinciliği müsabaka-
ları tamamlandı.
>>DEVAMI 7’DE

Burada konuşan milletvekilleri
"belediye başkanlarımızın arkasın-
da ve destekçisiyiz" dediler. AK Parti
Afyonkarahisar milletvekilleri Ali
Özkaya, İbrahim Yurdunuseven ve
Dr. Hasan Arslan, Afyonkarahisar
genelindeki AK Partili belediyelerin
İller Bankası nezdindeki projeleriyle
ilgili İller Bankası Genel Müdürü
Recep Türk ile bir araya geldi.

"ARKASINDA VE
DESTEKÇİSİYİZ"

Milletvekilleri yaptıkları ortak açıkla-
mada "belediye başkanlarımızın
aziz milletimize sunacağı projelerle
ilgili İller Bankası nezdinde
yürütülen ve planlanan yatırımlar
hakkında görüş alışverişinde bulun-
duk. Genel Müdürümüz Türk'e
belediye başkanlarımızın projeleri

ile ilgili verdiği destekler dolayısıyla
teşekkür ediyoruz. Bizler belediye
başkanlarımızın vaat ettiği projeleri
hayata geçirmeleri için onların
Ankara’daki eli koluyuz.
Vatandaşımıza verilen sözlerin
arkasında ve destekçisiyiz.
Afyonkarahisar için her zaman elim-
izden geleni yapıyorız." dediler.
>>İBRAHİM ARTIÇ

AK Partili Vekillerden
İller Bankası Genel Müdürü

Afyonkarahisar Müstakil Sanayici ve
İşadamları Derneği (MÜSİAD) Başkanı
Ercan İşlek, Başkan Vekili Abdullah
Özteke ve Artuk Grup Yönetim Kurulu
Başkanı Önder Artuk, Organize Sanayi
Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı Bekir

Yeşilay’ı ziyaret ettiler. Ziyarette Organize
Sanayi Bölgesindeki yapılan çalışmalar ve
planlamalar görüşüldü. Başkan Yeşilay,
nazik ziyaretlerinden dolayı MÜSİAD
heyetine teşekkür etti.

>>ANAHABER

AK Parti Afyonkarahisar milletvekilleri Ali Özkaya, İbrahim Yurdunuseven
ve Dr. Hasan Arslan, İller Bankası Genel Müdürü Recep Türk'ü ziyaret etti.

AK Kadınlar Filistinli anneler için yürüdü
AK Parti Afyonkarahisar İl Kadın Kolları Başkanlığı tarafından Filistin’deki İsrail zulmüne dikkat

çekmek ve Pazar günü kutlanacak anneler gününde Filistinli annelerin sesi olmak için Zafer
Meydanı’nda basın açıklaması gerçekleştirildi. >>SAYFA 8’DE

Recep Türk’e ziyaret
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Vali Yiğitbaşı toplantıda, İl Jandarma Komutanı
J.Alb. Tolga Yağan ve İl Emniyet Müdürü Mahmut
Ay ile birlikte uyuşturucudan, teröre, trafikten,
göçle mücadeleye kadar her alanda büyük bir titi-
zlikle çalışma yürütüldüğünü söyledi. 1 Mayıs
Emek ve Dayanışma Günü kapsamında çeşitli
siyasi partiler ve sendikaların katılımıyla Zafer
meydanımızda yapılan basın açıklamaları ve
etkinliklerin kolluk güçlerinin tedbirleri ile huzur ve
güven ortamı içinde geçtiğini söyledi.

BİN 556 GENEL ASAYİŞ OLAYI
MEYDANA GELDİ

Asayiş olaylarına ilişkin de bilgiler veren Vali
Yiğitbaşı, “En son bilgilendirme yaptığımız 14
Nisandan bugüne kadar ilimizde; bin 556 genel
asayiş olayı meydana gelmiş, bu olayların yüzde
%87.08’i aydınlatılmıştır. Bir önceki yılın aynı
dönemine göre Mal Varlığına Karşı İşlenen
Suçlarda, özellikle Evden, İş Yerinden ve Otodan
Hırsızlık olaylarında yüzde 25’lik bir azalma mey-
dana gelmiş, buna mukabil aydınlatma oranı
yüzde 20’lik artışla % 94’e yükselmiştir” dedi.

1 AYLIK TİTİZ ÇALIŞMAYLA BULUNDU
Söz konusu dönem içerisinde 3 kasten adam
öldürme olayı meydana geldiğini kaydeden Vali
Yiğitbaşı, yakalanan 8 şahsın adli birimlere teslim
edildiğini ve şahıslardan 5’inin tutuklandığını
söyledi. Vali Yiğitbaşı, “Bu olaylardan Sultandağı
ilçesinde meydana gelen kasten adam öldürme
olayı şüphelisi olduğu değerlendirilen 3 şahıs
yakalanmış, JASAT ekiplerinin yaklaşık 1 aydır
yaptığı çok detaylı titiz çalışmalar neticesinde,
olayda kullanılan suç aleti bıçak Konya ili Akşehir
ilçesi Tipi Köyü kırsalında Akşehir Gölü
arazisinde bulunmuş ve olay aydınlatılmıştır”
ifadelerini kullandı.

4 BİN 171 ŞAHIS İLE BİN 647
ARAÇ SORGULANDI

Çeşitli sebepler ile yakalaması bulunan veya
aranması olan şahısların serbestçe dolaşmaları-
na müsaade edilmeyeceğinin altını çizen Vali
Yiğitbaşı, “Buna yönelik yapılan çalışmalarda
dönem içerisinde kasten öldürme suçundan
aranan ve 23,5 yıl hapis cezası bulunan 1 şahıs
dâhil 321 şahıs yakalanmış, 90 şahıs tutukla-
narak ceza evlerine teslim edilmiştir. Şehir
Girişlerindeki Yol Uygulamaları ile yapılan
128 Şok Uygulamada, 4 bin 171 şahıs ve
bin 647 araç sorgulanmış, yapılan sorgu-
larda 1 aranan şahıs yakalanmış, 25
araca cezai işlem uygulanmıştır” dedi.
21 İLDE EŞ ZAMANLI OPERASYONDA

78 ŞAHIS GÖZALTINA ALINDI
Siber Suçlarla Mücadele kapsamında da
49 olay meydana geldiğini ve olayların
yüzde 90 oranda aydınlatıldığını ifade
eden Vali Yiğitbaşı şöyle devam etti:
“Afyonkarahisar Cumhuriyet
Başsavcılığının koordinesinde “Suç
İşlemek Amacıyla Örgüt Kurmak” –“Futbol
ve Diğer Spor Müsabakalarında Bahis ve
Şans Oyunları Düzenlenmesi Hakkında
Kanuna Muhalefet” – “Suçtan
Kaynaklanan Mal Varlığı Değerlerinin
Aklanması” – “Bilişim Sistemlerinin
Kullanılması Suretiyle Kumar Oynanması
İçin Yer ve İmkan Sağlama” suçlarından
yürütülen soruşturma kapsamında yapılan
teknik ve fiziki çalışmalar neticesinde; 30
Nisan’da Afyonkarahisar merkezli 21 ilde
yapılan eş zamanlı operasyon kapsamın-
da 78 şahıs hakkında gözaltı kararı alın-

mış, 66 şahıs yakalanmış, 24 şahıs yapılan
işlemlerinin ardından serbest bırakılmıştır. İlimize
getirilen 42 şüpheli 3 Mayıs günü Afyonkarahisar
Cumhuriyet Başsavcılığına sevk edilmiştir.

23 şahıs tutuklanmış, *Suçtan elde edildiği
anlaşılan yaklaşık 52 milyon TL değerindeki “10
adet otomobil” – “1 adet motosiklet” – “2 adet
daire/villa” – “1 adet kamyon” – “5 adet arazi” –
“116 adet banka/ödeme kuruluşu hesabı” –
“94.100 TL” – “1.990 ABD Doları” nakit paraya –
“90 gram muhtelif altına” el konulmuştur.”

7 TERÖR OPERASYONU
GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Vali Yiğitbaşı terörle mücadele başlığında da
önemli bilgileri paylaştı. 14 Nisan – 07 Mayıs tar-
ihleri arasında 7 operasyon yapıldığını ve bu
operasyonlarda 9 şahsın gözaltına alındığını
söyleyen Vali Yiğitbaşı, 1 şahsın FETÖ/PDY
Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma suçundan ceza-
evine teslim edildiğini, 8 şahsın ise adli mercil-
erce salıverildiğini kaydetti. Vali Yiğitbaşı, “Yurt
dışında oldukları tespit edilen 2 Şahıs firar konu-
munda bulunduğundan adli mercilerce yakalama
emri çıkartılmıştır. Ayrıca 7 şahsa yönelik (YTS)
Yabancı Terörist Savaşçı kapsamında gerekli
işlemleri yapılarak sınır dışı işlemleri uygulan-
mıştır. Tüm terör örgütleri ile mücadelemiz etkin
ve amansız bir şekilde devam etmektedir”
ifadelerini kullandı.

KAÇAKÇILIKLA MÜCADELEDE
32 YAKALAMA

Uyuşturucu ile mücadelede 76 olaya müdahale
edildiğini, 67 şüpheli şahsa adli işlem yapıldığını
ve şahıslardan 17’sinin adli makamlarca tutuk-

landığını dile getiren Vali Yiğitbaşı, şunları söyle-
di: “Metamfetamin Modülü faaliyetleri kapsamın-
da 1 faaliyet gerçekleştirilerek 75 vatandaşımıza
bilgilendirme yapılmıştır. Narko-Nokta faaliyetleri
kapsamında 1 faaliyet gerçekleştirilerek 750
vatandaşımıza bilgilendirme yapılmıştır.
En İyi Narkotik Polisi Anne’ projesi kapsamında

toplamda 4 faaliyet gerçekleştirilerek 188 katılım-
cıya eğitim ve bilgilendirme yapılmıştır. Ayrıca
Kaçakçılık Suçlarıyla Mücadele konularında da
meydana gelen 28 olayda 32 şahıs yakalanmış,
adli makamlarca 2 şahıs tutuklanmış, 30 şahıs
serbest bırakılmıştır. Göçmen Kaçakçılığıyla
Mücadele konularında da gerçekleştirilen 9
operasyon sonucunda 2 organizatör yakalanarak
1 şahıs tutuklanmış ve 1 araca el konulmuştur.
Ayrıca 40 düzensiz göçmen yakalanmış, 8 şahsın
Geri Gönderme Merkezine sevki sağlanmıştır.”

54 BİN 991 ARAÇ KONTROL EDİLDİ
Son olarak Trafik konusunda yürütülen çalış-
malara değinen Vali Yiğitbaşı, dönem içerisinde
ilimizde 54 bin 991 aracın kontrol edildiğini, 291
yaralamalı, 2 ölümlü kaza meydana geldiğini, bu
kazalarda 322 vatandaşın yaralandığını, 2 vatan-
daşın ise vefat ettiğini söyledi. Trafik haftası kap-
samında yürütülen faaliyetlere ilişkin de bilgi
veren Vali Yiğitbaşı, “Merkez ve 17 ilçemizde
tanıtım standı açılmış, 45 okulda seminer düzen-
lenmiş ve tanıtım ile ilgili hazırlanan afişler bill-
boardlara asılmıştır. İçişleri Bakanımızın talimat-
ları doğrultusunda yüz yüze trafik uygulamalarına
ağırlık verilmiş, bu uygulama önümüzdeki
dönemde de artarak devam ettirilecektir” dedi.
>>HÜDAYİ ACAR

Vali Yiğitbaşı, güvenlik ve asayiş
olaylarını basına değerlendirdi

Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, il genelinde asayiş ve huzurun temini noktasında 15 Nisan- 7 Mayıs
tarihleri arasında yürütülen asayiş çalışmalarıyla ilgili basın mensuplarına açıklamalarda bulundu.

Daha sonrasında Afyonkarahisar Milletvekili
Mehmet Taytak, Belediye Başkanı Derviş
Aynacı, MHP Afyonkarahisar İl Başkanı Ahmet
Kahveci, MHP Bolvadin İlçe Başkanı Mahmut
Kızıltoprak, İl Genel Meclisi Üyesi Mehmet
Koyuncu, Belediye Meclis Üyeleri ve Bolvadin
Sivil Toplum Kuruluşları temsilcileri, Horan
Parkı'nda bir istişare toplantısı gerçekleştirdi.
Toplantıda, Sivil Toplum Kuruluşları (STK)
temsilcileri Bolvadin'in gelişimi ve geleceğiyle
ilgili öneri ve taleplerini dile getirdi. Milletvekili
Mehmet Taytak, "Bolvadin'i daha ileri taşıya-
cak tüm görüşler bizim için önemlidir. Değerli
temsilcilerimiz, bize bu konuda yardımcı ola-
cak önerileriyle önemli bir katkı sağlıyorlar."
şeklinde konuştu. Toplantıda, Bolvadin'in
sosyal, kültürel ve ekonomik alanlardaki
potansiyelleri değerlendirilerek, yapılacak
çalışmalar ve projeler üzerinde istişareler
gerçekleştirildi. STK temsilcileri, ilçenin
ihtiyaçları ve beklentileri doğrultusunda talep-
lerini ileterek, birlikte çalışma ve işbirliği fırsat-
larını değerlendirdi. >>İZZET IŞIK

Bolvadin’de STK’lar ile istişare toplantısı gerçekleştirildi
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak Horan Parkında yapılan düzenleme ve yenileme çalışmalarını yerinde inceledi. Belediye

Başkanı Bölgenin İncisi Horan Parkında yapılan iyileştirme çalışmaları hakkında ve planlanan projeler ile ilgili bilgi verdi.
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İmzalı yazılarda sorumluluk imza sahibine aittir.
Gazetemiz Basın Ahlak Yasası’na uymayı taahhüt eder

Şuhut ilçesinde bazı tarım arazileri,
yaşanan don olayından olumsuz etkilen-
di. Gece eksi 2 derecelere kadar düşen
hava sıcaklığı dolayısıyla meydana
gelen don, Şuhut’taki fasulye ve patates
ekili alanlarda zarar neden oldu. Baharla
beraber çiçek açan ağaçlar buz tutarken,
fasulye ve patates ekili alanlarda don
olayından nasibini aldı. Ekinleri zarar
gören çiftçilerden Ali Kaymak, zor
durumda olduklarını ifade ederek, “Ekili
alanlarda fasulye ve patates olan alan-
larda don meydana geldi. Biz de bütün
çiftçiler de bundan zarar gördük. 5 dekar
alanda fasulye ektik büyük kısmında
zarar var. Tekrar ekim biçim yapıyoruz.
Gübreleme tekrar sıfırdan yeniden başlıy-
oruz. Devletimiz bu konuda tohum desteği
ve gübre desteği yaparsa memnun olu-
ruz" dedi. Çiftçi Muharrem Kuş ise don
olayından dolayı mağdur olduklarını dile
getirerek yetkililerin zarar uğrayan
çiftçilere yardımcı olmasını istedi. >>İHA

Fasulye ekili alanları don vurdu
Afyonkarahisar’ın fasulye üretim merkezlerinden biri olan Şuhut ilçesinde meydana gelen don olayı sonrası mahsuller

ciddi oranda zarar görürken birçok çiftçi tarlalarda tekrardan tohumlama yaparak yeniden fasulye ekimine başladı.

Afyonkarahisar İl
Jandarma Komutanlığı, ara-
nan şahısların yakalanması
ve tespiti için icra edilen
önleyici kolluk devriyesinde;
uyuşturucu veya uyarıcı
madde ticareti yapma veya
sağlama suçundan 9 yıl 4 ay
15 gün kesinleşmiş hapis
cezası bulunan İ.A., isimli
şahsı kent merkezinde
yakaladı. Yakalanan şahıs
işlemlerinin ardından çıkarıl-
dığı mahkemece tutuklana-
rak cezaevine gönderildi.
>>İHA

Afyonkarahisar'da
kaçak şahıs yakalandı
Afyonkarahisar’da uyuşturucu madde satma suçundan 9 yıl 4 ay 15

gün hapis cezasıyla aranan bir şahıs jandarma tarafından yakalandı.

Edinilen bilgilere göre, Dinar İlçe Emniyet
Müdürlüğüne bağlı Narkotik Suçlarla Mücadele
Büro Amirliği ekipleri şüphe üzerine bir aracı dur-
durarak aramam yaptı. Aramada bin 171 adet
sentetik ecza diye adlandırılan uyuşturucu hap
ele geçirildi. Olay sonrası araçta bulunan M.O. ve
A.O., isimli şahısların gözaltına alındığı bildirildi.
>>İHA

Polis bin 171 adet
uyuşturucu hap ele geçirdi

Afyonkarahisar’ın Dinar ilçesinde polis tarafın-
dan durdurulan bir araçta yapılan aramada bin 171

adet uyuşturucu hap ele geçirildi.

Şuhut'ta 4-10 Mayıs Karayolu Trafik
Haftası dolayısıyla ilçe merkezinde bulunan
Piri Reis Anaokulunda eğitim gören minik
öğrencilere yönelik temel trafik eğitimi veril-
di. Trafik personelleri tarafından okul bahçe-
sinde bulunan parkur alanında trafik kültür
ve bilincinin arttırılması, trafik kurallarına
uyma alışkanlığının kazandırılarak trafik
içinde en savunmasız grup olan çocukların
temel trafik kurallarını öğrenmesi amacıyla
minik öğrencilere teorik ve uygulamalı trafik
eğitimleri verildi. Ayrıca minik öğrenciler
merak ettikleri soruları trafik personellerine
sorarak bilgiler edindi. >>İHA

Şuhut’ta trafik haftası kutlandı
Afyonkarahisar'ın Şuhut ilçesinde 4-10 Mayıs Karayolu Trafik Haftası dolayısıyla

trafik polisleri tarafından minik öğrencilere yönelik temel trafik eğitimi verildi.

Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığı ekipleri İ.A. isimli şahsın İzmir’den kente
uyuşturucu getireceği yönünde istihbarat aldı. Ardından
harekete geçen ekipler İl Emniyet Müdürlüğüne bağlı
ekiplerinde desteği ile İ.A.’nın evine baskın düzenledi.
Şahsın evi ile birlikte kullandığı araçta eğitimli narkotik
köpekleri ile aramam yapan ekipler 8 bin 143 uyuşturucu
hapı zulalandığı aracın arka koltuğunun altında buldu.
Şahsın ifadesini alan ekipler şüphelinin uyuşturucu hap-
ları İzmir’den M.T. ve C.İ., isimli şahısların getirdiğini ve
onlardan aldığını söylemesi üzerine bu defa ekipler bu 2
şahsın peşine düştü. Yapılan incelemelerde şahısların
kullandığı iki otomobilin şehirlerarası otogarın otoparkın-
da olduğu tespit edildi. Ekipler ardından M.T. ve C.İ.’yi
araçların içerisinde yakalayarak gözaltına aldı.
Jandarmadaki işlemlerinin ardından adliyeye sevk edilen
şüpheliler tutuklanarak ceza evine gönderildi. >>İHA

Jandarma ve polis ortaklığında
zehir tacirlerine büyük darbe

Afyonkarahisar’da jandarma ve polis tarafından yapılan ortak operasyonda zehir tacir-
leri şehir dışından getirdikleri 8 bin 143 adet uyuşturucu hapı satamadan yakalanırken,
operasyonda araçta zulalanan uyuşturucu hapları ise eğitimli narkotik köpekleri buldu.
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Dr. Şükriye Özde, sağlıklı bebek yetiştirmede
anne sütünün önemi hakkında dikkat çekici bil-
giler paylaştı. Sağlıklı bir bebek yetiştirmek için
anne sütünün önemini vurgulayarak sözlerine
başlayan Şükriye Özde, “Bütün bebekler ve
çocuklar sağlıklı olmak, sağlığını korumak için
yeterince beslenme hakkına sahiptir. Emzirme
ise; bebeklere ve çocuklara bu hakkı sağlayan en
ideal yöntemdir. Sağlıklı bir büyümeye giden
yolda atılması gereken ilk adım anne sütü ile
emzirmenin korunması, desteklenmesi ve
yaygınlaştırılmasıdır. Her annenin sütü bebeğine
özeldir. Doğumdan sonra ilk yarım saatte, anne
ile ten tene teması sağlayıp emzirmeliyiz. Yeni
doğan bir bebeğin ilk ihtiyacı annesinin kokusu,

sıcaklığı ve onun sütüdür. Ne kadar erken
emzirmeye başlarsak anne bebek bağı o kadar
çabuk oluşacak ve anne sütünden bebek bolca
faydalanacaktır. Doğumdan sonra ilk gelen
kolostrum dediğimiz anne sütü, bebeğin aynı
zamanda ilk aşısı olduğu için çok önemlidir. Anne
sütü ilk 6 ay bebeğin tüm ihtiyaçları karşılar ve
büyümesi için tek başına yeterlidir, taze ve
ekonomik bir besindir” dedi.

ANNE SÜTÜNÜN FAYDALARI
Bebek emzirmenin anne ve bebek için faydaları
hakkında da bilgi veren Özde, “Anne sütünün
bebeğe faydalarını sayacak olursak; her zaman
sterildir, ısı derecesi idealdir, hidrasyon için
gerekli suyu sağlar, besin değerleri bebeğin
ihtiyaçlarına uygundur, koruyucu etmenleri içerir,
hormonlar ve büyüme faktörleriyle bebeğin
sağlıkla büyümesini destekler. Anne sütü alan
bebekte solunum ve sindirim sistemi enfeksiyon-
ları daha az görülür, orta kulak iltihabı riskini
azaltır. Sağlıklı çene ve diş gelişimini destekler.
Tip I,2 diyabetes mellitus, çöliak, obezite gibi kro-
nik hastalıkların riskini azaltır. Astım, atopik der-
matit gibi alerjik hastalıklara karşı koruyucudur.
Ruhsal, bedensel ve zeka gelişimine yardımcı
olur. Anne-bebek arasındaki bağın sağlıklı oluş-
masını sağlayarak bebeklerin huzurlu ve mutlu
olmasını sağlar. Anne için faydaları ise; her
zaman ucuz, hazır ve zahmetsizdir. Anne ve
bebek arasındaki duygusal bağ güçlenir, yeni bir
gebeliği önlemede etkilidir. Annenin; meme

kanseri, over kanseri riskini
azaltır. Osteoporoz ve anemi-
den korur” diyerek emzirmenin
sağlıklı bir bebek yetiştirmenin
yanında annenin sağlığını
korumada da ne kadar önemli
olduğunu vurguladı.

BEBEKLER HER
İSTEDİĞİNDE

EMZİRİLMELİDİR
Bebeklerin her istediğinde

mutlaka emzirilmesi gerek-
tiğinin ve akıllardan çıkarılma-
masının altını çizen Dr. Öğr.
Üyesi Özde, “İlk ay bebek
emzirme sıklığı en yüksek olan
aydır. 2. ve 3. aylarda bebek
emmeyi öğrenir ve midesi ilk
aya göre büyür. Bu nedenle
bebek emzirme sıklığı değişir.
Bebek, bir defada daha çok süt
aldığı için daha uzun süre acık-
madan uyuyabilir. Emzirme
aralıkları uzar. 6 aydan sonra ek gıdalar
sayesinde süre sıklığı yine değişmeye devam
eder. Yeni doğan bebekler için emzirme sıklığı
kişiden kişiye farklılık gösterse de gün içerisinde
ortalama 2 saatte bir emzirilmesi gerekir. Normal
şartlarda bir bebek tek bir memede 15-20 dakika
kalmalıdır. Eğer bebek hala emmek istiyorsa
diğer memeyle emzirilmeye devam edilmelidir. İlk

aydan sonra bebekler güçlü bir şekilde emmeyi
öğrenir. Bebek emzirme saatleri eğer bebeğin
gelişimi ideal şekilde ilerliyorsa uzamaya başlar.
Örneğin 2 aylık bebek emzirme sıklığı geceleri
eğer kendi uyanmıyorsa 4 saat kadar bekle-
nilebilir. Bebek emzirme sıklığı 3 ayın sonunda
uzamaya başlar. Altı aydan sonra başlanılan ek
gıdalar sayesinde günde 4-5 kez emzirilmeye
kadar düşer” ifadelerini kullandı. >>İHA

“Anne sütü yaratandan
yaratılana en güzel hediyedir”

Dr. Şükriye Özde, “Doğumdan sonra ilk gelen kolostrum dediğimiz anne
sütü, bebeğin aynı zamanda ilk aşısı olduğu için çok önemlidir” dedi.

Ulusal Sağlık Değerlendirme ve
Koordinasyon Toplantısı, Sağlık Bakanı
Fahrettin Koca başkanlığında gerçekleştirildi.
Toplantının ardından bakanlık binasında
basına açıklama yapan Koca, sosyal
medyanın sağlıklı bir bilgi kaynağı olmadığını
dile getirerek, “Bilgi kirliliğinin önüne geçmek
için tıpkı bugün olduğu gibi sizleri, Sağlık
Koordinasyon Kurulumuzun kararları
konusunda düzenli bir şekilde bilgilendire-
ceğim. Sağlık Koordinasyon Kurulu, yeni
dönemdeki en önemli değerlendirme
organımızdır” diye konuştu.

HEDEFİMİZ İHTİYAÇIMIZ OLAN
AŞILARI ÜLKEMİZDE ÜRETMEK

Hıfzıssıhha Aşı ve Biyoteknolojik Ürün Üre-
tim Merkezinin inşaatını tamamlayarak pilot
üretime iki yıl içinde başlayacaklarına deği-
nen Koca, hedeflerinin ihtiyaç olan aşıların
tamamının Türkiye’de üretilmesini sağlamak
olduğunu belirtti. Koca, kuduz, Hepatit A ve
su çiçeği aşılarının teknoloji transferleri ile
artık Türkiye’de üretileceğini söyleyerek,
“Bağışıklama programındaki diğer bütün
aşılar da Hıfzıssıhha’da üretilecek. 2028’de
ise tüm aşılar yüzde 100 yerli üretim olacak”
ifadelerini kullandı. Sağlıkta istenilen sonu-
cun temelde insan kaynağına bağlı olduğunu
bildiklerini vurgulayan Bakan Koca, tıpta
uzmanlık eğitimi talebini artırarak, 4 yıl sonra
uzman hekim sayısının iki katına çıkmasını
garanti altına aldıklarını kaydetti.

“ONAYLI RANDEVU DÖNEMİ
UYGULAMASI PAZARTESİ GÜNÜ

BAŞLIYOR”
Telefon ve internet erişiminin olduğu her
yerde kullanılabilen MHRS’nin yeni bir
fonksiyon kazandığını kaydeden Koca,
“Ertesi gün randevusu olan her hastamız,
akşam saat 8’e kadar randevusuna onay
verecek veya gelemeyeceğini bildirecek. Bu
sisteme Onaylı Randevu Sistemi, MHRS’de
başlatılan bu yeni döneme de onaylı randevu

dönemi diyoruz. Uygulama
pazartesi günü başlıyor” açıkla-
masında bulundu.
“ONAYLI RANDEVU SİSTEMİ
SAYESİNDE HASTALARIMIZA

24 SAAT İÇİNDE CEVAP
VEREBİLİYOR OLACAĞIZ”

Pazartesi günü başlayacak olan
yeni dönemde 65 yaş üstü
hastaların ve kanser hastalarının
ayrıcalıklı grup içerisinde yer
alarak onay işlemlerinden istisna
tutulacağının altını çizen Bakan
Koca, sözlerine şöyle devam etti:
“Onaylı Randevu Sistemi, has-
tanelerimize, hekimlerimize
zamanı verimli kullanma imkânı
sağlayacak. Hasta, gelemeye-
ceği randevuyu iptal edecek.
Böylece randevu sadakatsizliği
sebebiyle şu an boş kalan kapa-
sitemizi hizmet bekleyen hasta-
lar için kullanabileceğiz. Boş
kalan her bir randevuda sistem-
den randevu alamayıp, talep
bırakmış hastalarımıza ulaşacağız. Öncelik
talep bırakan hastalarda olacak. Onaylı
Randevu Sistemi sayesinde öngörümüze
göre birçok branşta hastamızın talebine 24
saat içinde cevap verebiliyor olacağız.”

“ŞU AN VAR OLAN 15 GÜNLÜK
RANDEVU ALAMAMA UYGULAMASININ

DIŞINDA YENİ BİR UYGULAMA YOK”
Bir gazetecinin iptal edilmeyen veya rande-
vuya gelmeyen hastalara yönelik uygu-
lanacak yeni bir yaptırım olup olmayacağını
sorması üzerine Koca, “Uygulama dışında
yeni bir uygulama yok. Daha önce koordi-
nasyon kurulu çok tartıştı. İkinci kez
gelmeme durumunda bütün branşlarla ilgili
bir kısıtlama olsun olmasın diye tartıştık ama
şimdilik onu düşünmedik. Özellikle onay sis-
temiyle önemli oranda azalacağını bekliy-

oruz, öngörüyoruz. O azalışın olup
olmadığını görmek istiyoruz. Şu an var olan
uygulama dışında yeni bir uygulama yok”
ifadelerini kullandı.

“TASARRUF TEDBİRLERİ
ÇERÇEVESİNDE 17 TOGG

ARABAMIZDAN ALDIK”
Bakan Koca, cari harcamalarla ilgili tasarruf
çalışması başlattıklarını kaydederek,
“Cumhurbaşkanımız da bir açıklama yaptı.
Bakanlığa özel olarak mesela kamudaki
araçlarda 3 yılda bir ilgili rutin kiralama yön-
temi olur. Yeni dönem rakamlarının üç kata
yakın arttığını gördük. Onu görünce iptal
ettik. 17 Togg arabamızdan aldık ve
arkadaşlarımız bakanlıkta artık Togg kul-
lanacak. Yaptığımız en önemli tasarruflardan
biri budur” cevabını verdi. >>İHA

Bakan Koca: “Onaylı randevu dönemi
uygulaması pazartesi günü başlıyor”

Sağlık Bakanı Fahrettin Koca, Merkezi Hekim Randevu Sistemi’nin (MHRS) yeniden
güncellenmesi ile yeni bir döneme adım attıklarını belirterek, “Ertesi gün randevusu olan

her hastamız, akşam saat 8’e kadar randevusuna onay verecek veya gelemeyeceğini
bildirecek. Onaylı randevu dönemi uygulaması pazartesi günü başlıyor” dedi.

Göz tansiyonunun sinsi, belirti vermeden ilerleyen ve geri
dönüşü olmayan kalıcı körlüğe neden olan bir hastalık
olduğunu kaydeden Özkırış; hastalığın erken dönemde yaka-
landığı zaman ilaç veya cerrahi tedavi yöntemleri ile etkili tedavi
edilebildiğini belirterek; "Son çıkan ilaçlar hastalığın iler-
lemesinin önüne geçebiliyor ve yüz güldürücü sonuçlar alın-
abiliyor. Glokomun kalıcı görme kayıplarına neden olmaması
için yılda bir kez göz muayenesi yaptırılması büyük önem taşıy-
or. Hastalığın ilk belirtileri 40 yaş üzeri bireylerde görülür.
Ortaya çıkma riski, ileri yaş hastalarda daha fazladır. En önem-
li risk faktörü, ailede glokom öyküsünün bulunmasıdır. Bunun
dışında diyabet ve tansiyon hastalarında glokoma yakalanma
riski fazladır. Ailesinde glokom hastası olanlar 6 ayda bir göz
muayenesi yaptırmalıdır" dedi.

40 YAŞINDAN SONRA MUTLAKA GÖZ
MUAYENESİ YAPILMASI GEREKİR

Göz Hastalıkları Uzmanı ve Cerrahisi Uzmanı Prof. Dr.
Abdullah Özkırış; "40 yaşından sonra yılda bir kez rutin göz
kontrolü yaptırılması önemlidir. Aile öyküsünde glokom gibi
ciddi göz hastalığı olan kişiler ise 6 ayda bir göz muayenesi
yaptırmalıdır. Glokom göz tansiyonu olarak bilinse de, sadece
göz tansiyonun ölçülmesi tanı için yeterli olmamaktadır. Çünkü
göz tansiyonun yüksek olmadığı glokom türleri de vardır. Göz
arkası görme sinirindeki çukurluk ve incelme oranlarına dikkatli
bakmak gerekir. Muayenede göz tansiyonu yüksek
ölçüldüğünde gözün kornea denilen saydam tabakasının kalın-
lığına bakmak gerekir. Tanı için ayrıca periferik görme alanında
daralmayı değerlendirmek için bilgisayarlı bir görme alanı testi
ve OCT cihazı ile görme siniri analizi yapmak gerekmektedir.
Mevcut tedaviler ile hastalığın ilerlemesi durdurulabiliyor.
Glokomda, göz tansiyonun değerinin çok üst sınırlarda
olmadığı durumlarda öncelikle ilaç tedavisine başvurulmak-
tadır. Bu ilaçlarla göz tansiyonu nor-
mal sınırlara çekilmeye çalışılır. İlaç
tedavisi sırasında hasta belli aralık-
larla takip edilmektedir. Göz tansiy-
onun ilaç tedavisine rağmen
düşmediği durumlarda ise cerrahi
yöntemlere başvurulabilmektedir.
Glokomun ilaçlı ya da cerrahi tüm
tedavilerinde amacın, gözün mev-
cut durumunu korumak olduğu
unutulmamalıdır. Hastalığın neden
olduğu görme kayıplarının geri
dönüşü olmadığı aklıda tutularak
rutin göz muayeneleri asla ihmal
edilmemelidir" ifadelerini kullandı.
>>İHA

40 yaş sonrasında göz
tansiyonuna dikkat

Göz Hastalıkları Uzmanı ve Cerrahisi Uzmanı Prof. Dr.
Abdullah Özkırış, 45 yaş üzeri bireylerde sık görülen

glokom yani göz tansiyonunun, erken evrede herhangi bir
belirti vermeden sinsice ilerlediğini belirtti.
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AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Dr. Hasan
Arslan genel kurulda gündem dışı söz alarak
CHP’lilerin mevzuatta ve uygulamada olmayan
“7/24 uzman hekim polikliniklerin kaldırılması”
önerisine cevap verdi. Arslan ayrıca
Afyonkarahisar Belediyesi bünyesindeki
YÜNTAŞ’a danışmanlık için aylık 120 bin TL’ye
anlaşılan avukatı ve CHP Genel Başkanı Özgür
Özel’in 500 bin TL iddialarını yanıtladı. Arslan “AK
Parti döneminde 30 bin TL. ile yapılan anlaşmayı;
yaklaşık 17 katına çıkarıp 500 bin TL diyerek
dikkatleri üzerine çekmeye çalışan CHP Genel
Başkanı Özgür Özel bir kez daha sert bir kayaya
çarpmıştır” diye konuştu.

“ÖZEL’İN ÖZRÜ KABAHATİNDEN BETER”
Arslan “CHP’nin algı siyasetini çok net
gördüğümüz şu günlerde yapılan eş, dost ve
akraba atamaları, ‘böcek bulduk’ diyerek hukukçu
olmalarına rağmen tutanak tutturmadan, soruş-
turma açtırmadan gündeme getirip sonra da
makam odalarını gereksiz bir şekilde yenilemeler
ve son olarak YÜNTAŞ için görevlendirilen
avukata vaat edilen aylık 120 bin TL. bizlere,
maalesef mal bulmuş bir mağribi gibi adeta kamu
mallarını talan etme girişimlerini bir kez daha
göstermiştir. Bugün CHP Genel Başkanı Özgür
Özel’in özrü kabahatinden beter açıklaması, gün
yüzüne çıkan telaşlarını da bir kez daha meşru-

laştırmıştır” dedi.
“SERT KAYAYA ÇARPTI”

“Daha önce belediye avukatlarının 500 bin TL
aldığı bu iddialar da, söz konusu talan etme gir-
işimini örtme operasyonundan başka bir şey
değildir” diyen Arslan sözlerine şöyle devam etti;
AK Parti döneminde 30 bin TL. ile yapılan anlaş-
mayı; yaklaşık 17 katına çıkarıp 500 bin TL diy-
erek dikkatleri üzerine çekmeye çalışan CHP
Genel Başkanı Özgür Özel bir kez daha sert bir
kayaya çarpmıştır. CHP’lilerin kendi kusurlarını
bir yalan ile kapatma konusundaki iftira geçmiş-
lerini, işten çıkarılan ve sürgün edilen işçileri,
olmayan bir böcekle kapatma girişiminden hatır-
lıyoruz. Naçizane tavsiyem, kendilerini yön-
lendirenleri bir kez daha gözden geçirmeleridir.

“BÖYLE BİR ÇALIŞMA ALANI YOK”
Öte yandan genel kurulda gündem dışı konuş-
masında CHP’lilerin mevzuatta ve uygulamada
olmayan “7/24 uzman hekim polikliniklerin
kaldırılması” önerisine de cevap verdi. Arslan
“CHP grubu pilot alanlarda uygulamaya alınan ve
genişletilmesi planlanan 7:24 poliklinik çalışma
prensibinin ve kısaltılması planlanan muayene
sürelerinin sağlık sistemi üzerinde yaratacağı
olumsuz etkilerin araştırılması amacıyla meclis
araştırması açılması konusunda başvuruda
bulunmuştur. Ancak böyle bir pilot çalışma

alanının olmadığını poliklinik muayene
sürelerinin kısaltılması hedefinin ve böyle bir
planlamanın söz konusu dahi olmadığını
üzülerek bildirmek istiyorum” dedi.

“ALGI VE İDDİADAN İBARETTİR”
Arslan, CHP grubunun kastettiği ve hatta maale-
sef bu algı ve iddiaların yoğunlaşması karşısın-
da Ankara Bilkent Şehir hastanesinin 7 Mayıs
2024 tarihinde basın açıklaması yaparak yalan-
lamak zorunda kaldığını dile getirerek şöyle
konuştu; Gelin işin doğrusunu araştıralım, gelin
bu konularda irtibatlı olalım. Kastedilen yataklı
tedavi kurumları işletme Yönetmeliği’nde ve
yataklı sağlık tesislerinde acil servis hizmet-
lerinin uygulama usul ve esasları hakkında tebliğ
de bahsedilen branş nöbeti hususudur. Branş
nöbeti acil servisinin kurulu bulunduğu sağlık
tesisinde aynı uzmanlık dalından altı ve üzeri
sayıda uzman tabibin görev yaptığı branşlarda
24 saat kesintisiz hizmet esasına dayalı olarak
her bir uzmanlık dalı için düzenlenen nöbet
türüdür. Acil servise başvuran acil hastalara kolay
müdahaleyi sağlayan bu yöntem aynı zamanda
yeşil alan hastalarına da hizmet verme esasına
dayanmaktadır. Özellikle kapasitesi büyük has-
tanelerimizde düzenlenen bu branş nöbetindeki
uzman doktorlarımız ihtiyacı karşılamak ve acil
servise destek olmak açısından branşlarını

ilgilendiren yeşil alan hastalarına da hizmet vere-
bilmektedir. Yani algıda ya da önergede de
bahsedildiği gibi hekimleri ve sağlık çalışanlarına
yönelik yeni bir nöbet alanı görev alanı oluşturul-
muyor, muayene sürelerinin kısalmasına yönelik
bir çalışma yapılmıyor. Gelin sadece sağlıkta
değil her alanda mantıklı akılcı gerçekçi gerçek
önerilerde bulunun. >>MEVLÜT TINAS

“CHP’nin 120 bin TL’ye avukat tutması
kamu malını talan etme girişimidir”

AK Parti Afyonkarahisa Milletvekili Dr. Hasan Arslan genel kurulda gündem dışı söz aldı, konuşma yaptı. CHP’lilerin mevzuatta ve uygulamada olmayan “7/24
uzman hekim polikliniklerin kaldırılması” önerisine cevap verdi. “Böyle bir çalışma alanı yok” dedi. Arslan ayrıca Afyonkarahisar Belediyesi için anlaşılan

CHP’nin merkez ilçe başkanının eşi olan avukata 120 bin TL ödenecek olmasını da kamu malını talan etme girişimi olarak değerlendirdi.

İstanbul Eyüpsultan'da özel bir lisenin müdürü
İbrahim Oktugan, okuldan atılan Iraklı eski bir
öğrencisinin silahlı saldırısıyla hayatını kaybetti.
Oktugan'ın yaşamını yitirmesine tepkiler gelmeye
devam ederken eğitim sendikaları tarafından 10
Mayıs Cuma günü iş bırakma kararı alındı.
Yürüyüşün ardından açıklama yapan Eğitimciler
Birliği Sendikası (Eğitim-Bir-Sen) Afyonkarahisar
Şube Başkanvekili Tevfik Öztürk, eğitim çalışan-
larına yönelik giderek artan şiddet olaylarına
karşı hukuki koruma sağlayacak yasal düzenle-
me istediklerini belirtti. Öztürk, Eğitim çalışanları-
na yönelik giderek artan şiddet olaylarını protesto
etmek; şiddeti önleyecek, failleri cezalandıracak
ve mağdurlara hukuki koruma sağlayacak bir

yasal düzenlemenin yapılması talebiyle bir araya
gelmiş bulunmaktayız. Şehrimizde Şehit Yunus
Çiçek Mesleki Teknik Anadolu Lisesi Öğretmeni
Mustafa Karaman’a yapılan bıçaklı saldırının
acısı henüz yüreğimizde iken; son olarak
İstanbul/Eyüpsultan’da eski bir öğrenci okul
müdürü İbrahim Oktugan’a silahla saldırıda
bulunmuş, ağır yaralı olarak hastaneye kaldırılan
okul müdürümüz maalesef kurtarılamayarak
vefat etmiştir. Meslektaşımıza Allah’tan rahmet,
ailesine ve bütün eğitim camiasına başsağlığı dili-
yoruz. Kanayan bir yara hâline gelen şiddet olay-
larına dikkat çekiyor, tedbir alınması için yetkilile-
re çağrıda bulunuyoruz.” dedi

“ZAMANINDA ÖNLEM ALINMADI “
Yıllardır süregelen çağrılara rağmen, sesleri-

ne kulak verilmediği için bugün bu sorunlarla
karşı karşıya olduklarını dile getiren Öztürk ,
“Belki de bugün farklı bir durumda olabilirdik,
ancak gereken önlemler zamanında alınmadı.
Ancak ne yazık ki birçok konuda olduğu gibi bu
konuda da geç kalınmıştır. Genel Başkanımız Ali
Yalçın, Millî Eğitim Bakanı Sayın Yusuf Tekin’in
daveti üzerine bakanlıkta bir görüşme gerçekleş-
tirmiş, görüşmenin ardından ortak basın açıkla-
ması yapılmıştır. Sayın bakanın davetini ve eği-
timcilere şiddeti önlemek üzere yapılacağı ifade
edilen çalışmaları önemli ve kıymetli görüyoruz.
Bakanlıkta yapılan ortak basın açıklamasının
ardından TBMM önünde genel başkanımızın
yaptığı geniş katılımlı eylem eğitimcilere şiddeti
önlemeye dönük kararlılığımızın ve şiddet olayla-

rının oluşturduğu büyük üzüntünün bir tezahürü-
dür. Dün Ankara’da TBMM önünde yaptığımız
çağrıyı bugün burada bizlerde yapıyoruz: Ölümle
sonuçlanmaya başlayan saldırıların son bulması
için gereken adımlar ivedilikle atılmalı, eğitimcile-
re yönelik şiddeti önleme yasası artık çıkarılmalı-
dır . Öğretmen, memur hizmetli, şef şube müdürü
demeden tüm eğitim çalışanlarına kamu görevli-
lerine yönelen şiddeti bir defa daha lanetliyoruz.”
İfadelerinde bulundu.

“ŞİDDETE YÖNELİK DÜZENLEME
ACİLEN HAYATA GEÇİRİLMELİ”

Eğitim-Bir-Sen olarak bugüne kadar kamu
görevlilerine yönelik gerçekleştirilen tüm şiddet
olaylarında tepkimizi en sert şekilde ortaya koy-
duklarını vurgulayan Öztürk, “Sendika olarak,
geçen yıl hayata geçirilen Öğretmenlik Meslek
Kanunu tartışmalarında şiddete yönelik düzenle-
meyi talep edip son ana kadar sergilediğimiz ısra-
rın gereği yapılmadı. O gün gereği yapılsaydı
belki bugün daha farklı konuşmak mümkün ola-
caktı.Genel Başkanımız Ali Yalçın ile görüşmesin-
de Sayın Bakanın meslek kanununa ilişkin yeni
düzenleme konusunda kullandığı ‘şiddete karşı
yasal düzenleme’ ifadelerini son derece kıymetli
buluyoruz. Bunun bir an evvel hayata geçmesinin
takipçisi olacağız. Eğitim çalışanlarına yönelik
artan şiddet olaylarını önleyecek, caydırıcı ola-
cak, failleri cezalandıracak ve mağdur eğitim çalı-
şanlarına hukuki koruma sağlaya-
cak bir yasal düzenlemenin yapıl-
masının sağlanması için bugün
(10 Mayıs) iş bırakma eylemi ger-
çekleştiriyor, ülke genelinde basın
açıklamaları yapıyoruz. İş bırak-
ma eylemiyle eş zamanlı olarak, 1
hafta sürecek (10-17 Mayıs tarih-
leri arasında) dilekçe kampanya-
mızı da başlatmış bulunuyoruz.”
şeklinde konuştu.

“EĞİTİMCİYE ŞİDDET
TOPLUMSAL SORUN

HALİNE GELDİ”
Son birkaç yılda yaşanan şid-

det olaylarının artık münferit
eylemler olmaktan çıkıp yaygın
bir toplumsal sorun haline geldiği-
ni kaydeden Öztürk, “Son birkaç
yılda yaşanan hadiselere bakıldı-
ğında görülecektir ki, şiddet olay-
ları münferit eylemler olmaktan
çıkmış, ne yazık ki yaygın bir top-
lumsal sorun hâline gelmiş; eğitim
ve öğretim hizmetlerinin yürütül-

mesini sekteye uğratacak boyuta ulaşmıştır.
Bugün yaşadığımız acılar, dünün ihmal ve umur-
samazlığının neticesidir. Yarın yaşanmasını iste-
mediğimiz acılar da bugünkü ilgisizliğin sonucu
olmamalıdır. Şiddetin, eğitimi tehdit eder boyuta
ulaşması, geleceğimizi tehlikeye sokacak boyuta
varması, acil ve köklü çözüm bulmayı zaruri hâle
getirmektedir.” Dedi

“EĞİTİM ÇALIŞANLARINA ŞİDDETE
KARŞI HUKUKİ KORUMA İSTİYORUZ”

Devletin, kasıtlı şekilde ölüme, yaralanmaya
ve zarara sebebiyet verilmesini önlemekle mükel-
lef olduğunu belirten Öztürk sözlerini şöyle
tamamladı: “Devletin bu yükümlülük çerçevesin-
de, suç işlemekten caydırıcı yasal zemini ve idari
şartları tesis ederek yaşam hakkını koruma ve
ayrıca buna ilişkin ihlalleri önleyici, bastırıcı ve
cezalandırıcı bir infaz mekanizması geliştirme
ödevinin hukuk devleti olmanın gereği olduğunu
bugün burada bir kere daha hatırlatmak istiyoruz.
Bu doğrultuda, eğitim çalışanlarına karşı eğitim
ve öğretim hizmetinin sunumundan kaynaklı şid-
det eylemlerine yönelik cezai ve hukuki tedbirle-
rin alınması elzemdir. Eğitim çalışanları olarak,
şiddete karşı caydırıcı nitelikte münhasıran bir
cezai müeyyide getirilmesini, şiddete uğrayana,
çalışana da hukuki koruma sağlayacak türden
yasal düzenlemelerin acilen yapılmasını istiyor ve
bekliyoruz.” >>İBRAHİM ARTIÇ

“Kınama değil, şiddet yasası istiyoruz”
İstanbul'da özel bir lisenin okul müdürü İbrahim Oktugan'ın okuldan atılan bir öğrenci tarafından vurularak katledilmesi,

Afyonkarahisar’da öğretmenler tarafından protesto edildi. Zafer Meydanında bir araya gelen eğitim sendikaları ortak açıklama yaptı.
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Ahmet YEŞİLAY

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  ssııhhhhaattttee

kkaall,,  iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz  sseennddee  hhaall..

Sigara
hem 
öIdürür
hem 
süründürür

Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin, "Hazırladığımız Öğretmen-
lik Meslek Kanunu içerisinde öğretmenlere ve eğitim çalışan-
larına yönelik şiddet içeren fiillerle ilgili taslakta, bu türden
fiillere karşılık ceza kanunlarında öngörülen cezaların yüzde

50 oranında artırımlı olarak verilmesini teklif ettik" dedi. 
Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin,
Eğitim İş Sendikası, Eğitim-
Sen, Türk Eğitim-Sen ve Eğitim
Bir-Sen genel başkanları ile
Bakanlıkta istişare toplantısı
gerçekleştirdi. Toplantının
ardından açıklamalarda bulu-
nan Bakan Tekin, öğretmenlere
ve eğitimcilere yönelik her türlü
şiddeti Türkiye’nin geleceğine
ve varlığına yapılan bir saldırı
olarak nitelendirdiklerini ifade
ederek, "Şiddetle kınıyoruz.
Meslektaşlarımıza yapılan bu
tür çirkin saldırıların son bul-
ması için tüm gücümüzle
mücadele etmeye kararlıyız. Bu
konuda bizzat
Cumhurbaşkanımız sürecin
sonuna kadar takipçisi olmamız
konusunda bizleri talimatlandırdı.
Bakanlık olarak bizler de bu tür
olaylarla ilgili yargı süreçlerine
bizzat müdahil olup, takip etmek
üzere alabileceğimiz bütün ted-
birleri alıp, her türlü adım atmaya
kararlıyız. Bu süreçte bize destek
olan emniyet mensuplarımıza ve
yargı mensuplarımıza
huzurlarınızda teşekkür etmek
istiyorum. Bir eğitimci, bir baba
ve bir vatandaş olarak öğretmen-
lerimizin ve öğrencilerimizin
güven içinde eğitim göre-
bilmeleri, öğretebilmeleri için
gereken her şeyi yapma
konusunda kararlıyız. Öğretmen-
lerimize yönelecek hiçbir baskı
ve şiddeti asla kabul etmeye-
ceğimizi, öğretmenlerimizi asla
kimseye ezdirmeyeceğimizi
buradan bir kez daha tüm Türkiye
ile paylaşmak istiyoruz" diye
konuştu. 

"MESLEKTAŞLARIMIZIN
HUKUKUNA BİR AİLE

HAVASINDA HEP BERABER
SAHİP ÇIKALIM" 

"Bu acı olay, eğitim camiası
olarak üzerinde sürekli
düşündüğümüz ve derinleme-
sine mücadele ettiğimiz bir konu
olan eğitimde şiddetin kökünü
kazıma çabamızın ne kadar hay-
ati olduğunu bir kez daha göster-
di" ifadesini kullanan Bakan
Tekin, şunları aktardı: "Bu sorun
ve bu soruna çözüm üretmek
topyekûn ve kararlı bir mücadele
ile mümkündür. Öncelikle şunun
altını çizmek istiyorum. Bizler bu
konuda alınması gereken bütün
tedbirleri bugüne kadar almaya
çalıştık, bugün alıyoruz, bugün-
den sonra da almaya devam
edeceğiz. Ancak bu konuda
velilerimizden, sivil toplum örgüt-
lerinden, kamu kurumlarından ve
kısacası tüm paydaşlarımızdan
bize destek olmalarını, kendi
sorumluluklarını daha özenli bir

biçimde yerine getirmelerini
özellikle istirham ediyoruz. Bu
kapsamda bize öğretmen başta
olmak üzere ailesine, topluma ve
milletine saygıyı emreden
geleneğimizi ve değerlerimizi
eğitim öğretim süreçlerinin içinde
daha belirgin bir biçimde yer ver-
meyi önemsiyoruz. Öğretmen
arkadaşlarımızdan da bir beklen-
tim var. Aramızdaki her türlü fikir
ayrılıklarını, düşünce ayrılık-
larını, yaşam tarzı farklılıklarını
bir tarafa bırakarak mesleğimizin
onuruna ve meslektaşlarımızın
hukukuna 1 milyondan fazla
mensubu bulunan bir aile
havasında hep beraber sahip
çıkalım " dedi. 

ÖĞRETMENLERE ŞİDDET
UYGULAMALARINDA

CEZALAR YÜZDE 
50 ARTTIRILMALI

Bakan Tekin, Öğretmenlik
Meslek Kanunu'na ilişkin de,
"Hepinizin bildiği gibi Öğretmen-
lik Meslek Kanunu Anayasa
Mahkemesi tarafından iptal
edildikten sonra Bakanlığımız
kanun süreciyle ilgili yeni bir
hazırlık aşaması başlattı. Bu
süreç devam ediyor.
Hazırladığımız Öğretmenlik
Meslek Kanunu içerisinde öğret-
menlere ve eğitim çalışanlarına
yönelik şiddet içeren fiillerle ilgili
olarak şu hükümlere de taslakta
yer verdik. Bu türden fiillere
karşılık ceza kanunlarında
öngörülen cezaların yüzde 50
oranında artırımlı olarak ver-
ilmesini teklif ettik. Bu fiilleri
işleyenlerin hapis cezalarının
ertelenmesinin engellenmesini
talep ettik. Bu fiillerin doğrudan
tutuklanma sebebi sayılarak, bu
fiilleri işleyenlerin tutuksuz
yargılanmasının yolunun kapatıl-
masını talep ettik. Bir de kanun
metninde özel öğretim kurum-
larında görev yapan öğretmen ve
diğer eğitim çalışanlarının da
görevleri sebebiyle kendilerine

karşı işlenen suçlar bakımından
kamu görevlisi sayılmalarını tek-
lif ettik. Hazırladığımız taslak
metin önümüzdeki günlerde
Türkiye Büyük Millet Meclisi'nin
onayına gelecek. Türkiye Büyük
Millet Meclisi'nde milletvekiller-
imizin de siyasi parti ayırt etmek-
sizin hepsinin bu sürece sahip
çıkacağından eminim" dedi. Bu
süreçte öğretmenlerin yanların-
da olacaklarını vurgulayan Tekin,
"Onların sorunlarına kulak ver-
mek, onların sesi olmak bizim en
önemli görevimiz olacak. Onlara
yönelik şiddeti asla ve asla kabul
etmediğimizi, etmeyeceğimizi
her ortamda dile getireceğiz. Bu
minvalde çalışmalarımızı devam
ettireceğiz" dedi. 

BAŞKA TÜR ŞİDDET OLAY-
LARI AÇISINDAN HEDEF

GÖSTERİLME RİSKİ BULUN-
DUĞUNDAN HASSASİYETLE

YAKLAŞILMALI
Basın mensuplarına bu konuda
duyarlılığı arttırma çabalarından
dolayı teşekkür eden Bakan
Tekin, "Şiddete uğrayan
arkadaşlarımızla ilgili olarak bu
konuda farkındalığı arttırmak,
duyarlılığı arttırmak yönündeki
çabalarınızdan dolayı sizlere
teşekkür ediyorum. Ancak bu
süreçte bazı öğretmen
arkadaşlarımızın yayınlanan
görüntülerden kişisel hak ve
hukuklarının ihlal edildiğinden
veyahut başka tür şiddet olayları
açısından hedef gösterilme riski
bulunduğundan dolayı bu
konudaki görüntülerde ve haber-
lerde biraz daha bu konuya has-
sasiyetle yaklaşılmasını özellikle
istirham ediyorum. Bu konuda
sizin yapacağınız yayınların,
oluşturacağınız medya
havasının bizim açımızdan çok
önemli olduğunu ve bu anlamda-
ki desteklerinizi her daim bek-
lediğimizi bir kez daha ifade
ediyorum. Destekleriniz için
teşekkür ediyorum" şeklinde
konuştu.

AYRIM YAPMAKSIZIN
MESELEYİ ORTAK

MESELEMİZ OLARAK
GÖRÜRÜZ 

Bakan Tekin’in açıklamalarının
ardından konuşan Eğitim Bir-Sen
Genel Başkanı Ali Yalçın, yapılan
daveti önemli ve kıymetli bulduk-
larını belirterek, "Söz konusu
eğitimcinin, eğitim çalışanlarının
canı, kamu görevlilerinin canı
burada hiçbir ayrılık konusu
gözetmez ve bu konuda ortak
hareketi son derece önemli bulu-
ruz. Meslek kanunu tartışması
geçen dönem yapıldığında biz
meslek kanununda şiddete ilişkin
düzenlemeyi ısrarla istemiş,
bunun da fikri takibini yapmış,
Genel Kurul aşamasında da elim-
izden gelen tüm gayreti göster-
miştik ama bunda muvaffak ola-
madık. O günden bugüne
cereyan eden hadiselerin de hep-
sinde tepkimizi, tavrımızı ortaya
koyduğumuz gibi bu anlamda
acıda ailelerin, yaralı
arkadaşlarımızın yanında olmayı
bir görev addettik. Biz eğitim
çalışanlarının örgütlendiği bir
yapıyız. Bu konuda hiçbir eğitim
çalışanı ayrım yapmaksızın
meseleyi ortak meselemiz olarak
görürüz" dedi. 

"BİR DAHA BÖYLE ELİM
HADİSELERİN YAŞANMASINA
ENGEL OLACAK TEDBİRLER

HAYATA GEÇİRİLİR DİYE
DÜŞÜNÜYORUM" 

Türk Eğitim-Sen Genel Başkanı
Talip Geylan ise, eğitimcilere
yönelik şiddetin son olmasını
arzu ettiklerini söyleyerek,
"Öğretmenlik Meslek Kanunu
içerisinde eğitim çalışanlarına
yönelik şiddeti önleyici tedbirlerin
bir an önce yapılacağı haberini
memnuniyetle karşıladık. Meclis
aşamasında süreç inşallah inkı-
taaya uğramaz. Bir daha böyle
elim hadiselerin yaşanmasına
engel olacak tedbirler hayata
geçirilir diye düşüyorum" ifadesi-
ni kullandı. >>İHA 

Bakan Tekin: "Meslektaşlarımızın hukukuna
bir aile havasında hep beraber sahip çıkalım" 
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İl Müdürlüğünde görevli diyetisyenler, öğrencilere çölyak hasta-
lığı ile ilgili bilgi verdi. Programa katılan öğrenci ve diyetisyenlere
teşekkür eden İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, çölyak hastalığı-
nın önemini vurguladı. Bacım Sultan Yurt Müdürlüğünde yapılan
programa tüm yurtlardan 60’a yakın öğrenci katıldı. Programda,
çölyak hastalığının tanımı, belirtileri, teşhisi ve tedavisi hakkında
bilgiler verildi. Diyetisyenler, çölyak hastalarının beslenmesi konu-
sunda da tavsiyelerde bulundu.  Çölyak hastalığının her 100 kişi-
den birini etkileyen bir otoimmün hastalık olduğunu belirten diyetis-
yenler, Bu hastalığa sahip kişilerin, glüten içeren tahılları tükettikle-
ri zaman ince bağırsaklarında hasar meydana geleceğini, bu

nedenle çölyak hastalarının glü-
tensiz bir beslenme programı
uygulamaları gerektiğini belirtti.
Diyetisyenler çölyak hastalığının
belirtilerinin arasında karın ağrısı,
ishal, kilo kaybı, halsizlik, yorgun-
luk ve kabızlık gibi belirtilerin yer
aldığını ifade ederek, bu belirtileri
yaşayan kişilerin doktora başvur-
maları ve gerekli testleri yaptırma-
larının çok önemli olduğunu ifade
etti. İl Müdürü Kasapoğlu, çölyak
hastalığının her yaştan insanı
etkileyebilecek bir hastalık oldu-
ğunu ve erken teşhisin çok önem-
li olduğunu söyledi. Kasapoğlu,
çölyak hastalarının glutensiz bes-
lenerek sağlıklı bir şekilde yaşa-

yabileceklerini de belirtti. Programda Çöl-
yak hastası öğrenciler, hastalığın teşhis
sürecinden, günlük hayatlarında yaşa-
dıkları zorluklardan ve hastalıkla başa
çıkma yöntemlerinden de bahsetti.
Öğrencilerin çölyak hastalığı hakkında bilgi edinmeleri ve farkında-
lıklarının artması açısından faydalı olduğu düşünülen programda,
çölyak hastalarına yönelik olarak glütensiz ürünler de dağıtıldı.

ÇÖLYAK HASTALIĞI NEDİR?
Çölyak hastalığı: Gluten proteinine karşı hassasiyet gösteren

kişilerde görülen bir otoimmün hastalıktır. Bu hastalığa sahip kişi-

ler, gluten içeren besinleri tükettiklerinde ince bağırsaklarında
hasar oluşur.

Gluten: Buğday, arpa ve çavdarda bulunan bir proteindir.
Belirtiler: Karın ağrısı, şişkinlik, ishal, kabızlık, yorgunluk, kilo kaybı
gibi belirtiler görülebilir. Teşhis: Kan testi ve biyopsi ile teşhis edilir.
Tedavi: Tek tedavi glutensiz beslenmektir. >>HÜDAYİ ACAR

Afyonkarahisar yurtlarında çölyak
hastalığına dikkat çekiliyor
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü, 9 Mayıs

dünya çölyak günü kapsamında, çölyak hastalığına dikkat
çekmek ve farkındalık oluşturmak amacıyla eğitim düzenledi.

Çiğiltepe spor salonunda yapılan
özel sporcular Para Masa Tenisi İl
birinciliği müsabakaları büyük bir

heyecana sahne oldu. Özel sporcu-
ların performansları ilgiyle takip edil-
di. Müsabakalara Afyonkarahisar
Özel Sporcular Spor Kulübü,
Afyonkarahisar Mor- Beyaz Gençlik
ve Spor Kulübü, Sandıklı Özçınar
Özel Eğitim Gençlik ve Spor Kulübü
katılımlarıyla gerçekleşmiştir.
Turnuvanın ardından düzenlenen
ödül töreni ile sporculara madalyala-

rı takdim edildi. Yapılan müsabaka-
lar sonucunda Mental erkeklerde
Kadir Küçüktepe birinci olurken

Ahmet Küçüktepe
ikinci, Abdullah
Dağlı üçüncü ve
Samet Veli
Akpınar dördüncü
olurken mental
kızlarda ise Melek
Aleyna Çim birinci
oldu. Down erkek-
lerde de Emir
Burak Çankaya
birinci, Mehmet
Tiryaki ikinci olur-
ken Down kızlarda
Kübra Hesginer
birincilik elde etti
.Otizm erkeklerde

Fahri Agah Haliloğlu birinci olurken
Batuhan Acar ise ikinci sırada yer
aldı. Afyonkarahisar Gençlik ve
Spor İl Müdürlüğü olarak özel spor-
cularımızın spor yapmasını destekli-
yor ve teşvik ediyoruz. Bu müsaba-
kalara katılan ve derece elde eden
sporcularımızı tebrik eder, başarıla-
rının devamını dileriz. 

>>MEHMET KASAL

Para masa tenisi il birinciliği
müsabakaları sonuçlandı 

Türkiye Özel Sporcular Spor Federasyonu Afyonkarahisar İl
Temsilciliği 2023-2024 sezonu faaliyet programında yer alan

Para Masa Tenisi il birinciliği müsabakaları tamamlandı.

Türkiye Özel Sporcular Spor Federasyonu'nun 2024 faali-
yet programında yer alan Atletizm İl Seçmeleri, Kocatepe Spor
Kompleksi Atletizm pistinde yapıldı. Müsabakalara katılan
Otizm, Mental ve Down sendromlu sporcular farklı kategoriler-
de azim ve becerilerini sergilediler. Seçmelerde dereceye
giren sporcular Türkiye Özel Sporcular Spor Federasyonu
tarafından belirlenecek olan tarihte Türkiye Şampiyonasına
katılmaya hak kazandılar. Türkiye Özel Sporcular Spor
Federasyonu faaliyet programında yer alan Atletizm il seçme-
leri Afyonkarahisar’da tamamlandı. Türkiye Özel Sporcular
Spor Federasyonu'nun 2024 faaliyet programında yer alan
Atletizm İl Seçmeleri, Kocatepe Spor Kompleksi Atletizm pis-
tinde yapıldı. Müsabakalara katılan Otizm, Mental ve Down
sendromlu sporcular farklı kategorilerde azim ve becerilerini
sergilediler. Seçmelerde dereceye giren sporcular Türkiye
Özel Sporcular Spor Federasyonu tarafından belirlenecek
olan tarihte Türkiye Şampiyonasına katılmaya hak kazandılar.

MİLLİ ATLETİN GÖZÜ YENİ REKORLARDA
Down sendromlu milli atlet Münevvere Yılmaz il seçmele-

rinde cirit atma branşında 13.50 derecesi ile Türkiye’nin en iyi
derecesini elde etti. Yılmaz, Türkiye Şampiyonasında da aynı
dereceyi alarak başarılarına bir yenisini daha eklemeyi hedef-
liyor. >>MEVLÜT TINAS

Özel sporcular atletizm il
seçmeleri tamamlandı

Türkiye Özel Sporcular Spor Federasyonu faaliyet programında yer
alan Atletizm il seçmeleri Afyonkarahisar’da tamamlandı.

Bu turnuvaya Afyonkarahisar’dan ilk defa bir takım
katıldı ve bu da Maver Kemal Arsoy Ortaokulu küçük
kızlar softbol takımı oldu. Gençlik ve Spor İl Müdürü
İsmail Hakkı Kasapoğlu şampiyon olan sporcuları
ziyaret etti. Kasapoğlu yaptığı açıklamada,
“Afyonkarahisar’dan ilk defa bir takımın bu turnuvaya
katılması bizleri oldukça mutlu etti. Bu başarıda emeği
geçen Okul Müdürü Nuri Altaş, Müdür yardımcısı
Murat Emirik, tüm sporcularımızı ve antrenörlerimizi
tebrik ediyorum. Bu başarının Afyonkarahisar softbolu
için önemli bir dönüm noktası olacağına inanıyorum.
Bundan sonra da sporcularımızın başarılarını en üst
düzeye taşımak için elimizden gelen her türlü desteği
vermeye devam edeceğiz.” dedi. Bu başarı,
Afyonkarahisar’da softbola olan ilginin artmasına da
katkı sağlayacak gibi görünüyor. Gelecekte
Afyonkarahisar’dan daha fazla softbol takımının bu tür
turnuvalarda yer alması ve başarılar elde etmesi bek-
leniyor. Maver Kemal Arsoy Ortaokulu küçük kızlar
softbol takımına ve antrenörlerine bu başarıdan dolayı
tekrar tebrikler!  >>MEVLÜT TINAS

Afyonkarahisar softbol’de boy gösterdi!
25-29 Nisan 2024 tarihleri arasında Muğla Fethiye’de heyecanla beklenen

okullar arası yıldızlar ve küçükler softbol Türkiye şampiyonası gerçekleşti. 
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Basın açıklamasında konuşan AK Parti
Afyonkarahisar İl Kadın Kolları Başkanı Ferda
Ertürk, “Biz anneler olarak yine de İsrail’e bir kez
daha çağrıda bulunuyoruz; ateşkes için bir adım
bekliyoruz. İsrailli yetkililere soruyorum: Vaad
edilmiş topraklar hedefinizi, hayattan kopardığı-
nız annelerin ve çocukların bedenleri üzerine mi
inşa edeceksiniz? Yeter artık İsrail, kanlı ellerini
sivillerin, annelerin, çocukların üzerinden çek!”
dedi. AK Parti Afyonkarahisar İl Kadın Kolları

Başkanlığı tarafından Filistin’deki İsrail zulmüne
dikkat çekmek ve Pazar günü kutlanacak anneler
gününde Filistinli annelerin sesi olmak için Zafer
Meydanı’nda basın açıklaması gerçekleştirildi.
Basın açıklamasına AK Parti İl Başkanı Hüseyin
Menteş, AK Parti Milletvekilleri Ali Özkaya,
İbrahim Yurdunuseven ve Dr. Hasan Arslan ile
çok sayıda kadında katılım sağladı. Basın açıkla-
masında konuşan Ertürk şu ifadelere yer verdi,
“Kıymetli basın mensupları, sevgili yol arkadaşla-
rımız basın açıklamamıza hoş geldiniz. Pazar
günü anneler günü. Günlerdir her yerde tatlı bir
telaş yaşanıyor. anneler günü öksüzlerin ve evla-
dını kaybeden annelerin de ağır imtihan, fakat bir
yandan da dünyanın orta yerinde, yanı başımız-
da Filistin’de, Gazze’de, Refah’ta yaşanan soykı-
rım nedeniyle anne olmak hiç bu kadar zor olma-
mıştı. Biz bugün okuldan gelecek çocuklarımızı,
Gazzeli anneler ise çocuklarına verecek bir
lokma ekmeği bekliyor. Bizler karışmasın diye
çocuklarımızın defterlerine, kitaplarına isim
yazarken, Gazzeli anneler ise cesetleri teşhis edi-
lebilsin diye çocuklarının kollarına isim yazıyor.
Bir kadın, bir anne olarak çok net ifade ediyorum:
her can tek, her can biricik ve “bir cana kıyan tüm
insanlığa kıymış gibidir”.

“VAAD EDİLMİŞ TOPRAKLAR HEDEFİNİZİ
ANNELER VE ÇOCUKLARININ BEDENLERİ

ÜZERİNE Mİ İNŞAA EDECEKSİNİZ?”
Filistin Sağlık Bakanlığının 5 Mayıs’ta yaptığı

açıklamaya göre; İsrail'in 7 Ekim'den bu yana
Gazze Şeridi'ne düzenlediği saldırılarda 34 bin

683 kişi öldü, 78 bin 18 kişi yaralandı. Birleşmiş
Milletler kadın biriminin raporuna göre Gazze’de
9 bin kadın öldü. Günde ortalama 63 kadın hâlâ
ölüyor ve bunların 37’si ise anne. Kayıp ve akıbe-
ti bilinmeyen kadınların sayısı 2 bin 100. Peki ya
sağ kalan ve yaşam savaşını sürdürmeye, çocuk-
ları için hayata tutunmaya çalışan kadınlar, anne-
ler! Filistin’de sağlık sisteminin çökmesi nedeniy-
le yaklaşık 60 bin hamile kadın risk altında. her
gün 180 anne ölümle burun buruna doğum yapı-
yor. Ne diyordu Gazzeli anne? “ben 6 çocuk
doğurmakla yükümlüyüm. çünkü 2’sini İsrail öldü-
recek, 2’si eve ekmek getirmek için çalışacak, 2’si
de okusun ki ülke için işe yarasın.” Ya anne oldu-
ğunu göremeden, karnında bebeği ile ölen kadın-
lar, ölen annesinin bedeninden ameliyatla alınan
bebekler. Zor şartlar, ölümle burun buruna yaşa-

mak ve yetersiz beslenme
nedeniyle erken doğum yapan,
sütü kesilen anneler.
Gazze’deki her 5 kadından 4’ü,
aile bireylerinden en az birinin
üst üste iki öğün yiyemediğini
ifade ediyor. Çocuklar, annele-
rinin gözü önünde eriyor.

“YETER ARTIK İSRAİL,
KANLI ELLERİNİ 

SİVİLLERİN, ANNELERİN,
ÇOCUKLARIN

ÜZERİNDEN ÇEK!”
Cumhurbaşkanımız Recep

Tayyip Erdoğan’ın Birleşmiş
Milletler ve pek çok uluslarara-
sı platformda haykırdığı gibi

“savaşın da bir ahlakı, hukuku vardır. Sivillerin
hedef alındığı saldırıyı haklı gösterecek tek bir
neden dahi olamaz.”  Sayın Cumhurbaşkanımız
ve Hanımefendi’nin çocuk ve kadınlar başta
olmak üzere sivilleri korumak için yaptığı pek çok
girişim tüm dünyaya örnek oluyor. Hamas’ın ateş-
kes masasına oturmayı kabul etmesi gelecek için
bir umuttur. Ancak çağrıya rağmen özellikle
Gazze ve Refah’ta artarak devam eden saldırılar
İsrail’in niyetini ortaya koymuştur.

Biz anneler olarak yine de İsrail’e bir kez daha
çağrıda bulunuyoruz; ateşkes için bir adım bekli-
yoruz. İsrailli yetkililere soruyorum: Vaad edilmiş
topraklar hedefinizi, hayattan kopardığınız anne-
lerin ve çocukların bedenleri üzerine mi inşa ede-
ceksiniz? Bizler bugün AK Parti Afyonkarahisar İl
Kadın Kolları Başkanlığı, teşkilatlarımız, kadın
milletvekilleri, sivil toplum kuruluşu temsilcileri
olarak buradayız. Şu anda 81 ilde AK Partili
kadınlar olarak Gazzeli anneler için dimdik ayak-
tayız. 2 çocuğu şehit edilen Gazzeli kadın soruyor
ya “Hasan ve Bera’nın suçları neydi? ne günah
işlediler?” İşte o anneler için soruyoruz.
Yaşamayacağını bile bile çocuk doğuran Gazzeli
anneler için SUSMUYORUZ! Yaşanan tüm
zulme, acıya rağmen; eşini, evladını, ailesini kay-
betmesine rağmen çocukları için, ülkesi için dim-
dik ayakta duran Filistinli anneler, er ya da geç
kazanacak. Anneler bitmeden bu direniş bitmez.
Ve kalbi Gazzeli anneler için çarpan kadınlar ola-
rak haykırıyoruz:  Bu zulüm daha ne kadar süre-
cek? Yeter artık İsrail, kanlı ellerini sivillerin,
annelerin, çocukların üzerinden çek!” 

>>HÜDAYİ ACAR

AK Kadınlar Filistinli anneler için yürüdü
AK Parti Afyonkarahisar İl Kadın Kolları Başkanlığı tarafından Filistin’deki İsrail zulmüne dikkat çekmek ve Pazar günü kutlana-

cak anneler gününde Filistinli annelerin sesi olmak için Zafer Meydanı’nda basın açıklaması gerçekleştirildi.

Kuşların göç rotasında yer alan bölgede hizmet veren ve kuşların
çarpılmasını önlemek için nakil hatlarında izolatör, flexiglass kaplama
gibi çalışmalar yapan OEDAŞ, artık bu alandaki çalışmalarını Can
Dostlar dahilinde gerçekleştirecek. Projenin yeni fazını, 11 Mayıs Dünya
Göçmen Kuşlar Günü kapsamında açıklayan OEDAŞ Direktörü Muzaffer
Yalçın, ilk etapta hurda malzemelerden kuş yuvaları yapıp kuşların geçiş
güzergahlarına yerleştireceklerini söyledi. 

Afyonkarahisar, Bilecik, Eskişehir, Kütahya ve Uşak’ta elektrik dağı-
tım hizmeti sağlayan Osmangazi Elektrik Dağıtım AŞ (OEDAŞ), ana faa-
liyet alanındaki çalışmaların yanı sıra biyoçeşitliliğin korunması ve artırıl-
ması amacıyla çeşitli adımlar atıyor. Kuşların göç rotasında yer alan bir
bölgede hizmet veren ve bu kapsamda kuşların korunmasına yönelik
çeşitli çalışmalar yürüten şirket, bu alandaki çalışmalarını artık sosyal
sorumluluk projesi Can Dostlar çatısı altında yürütecek.

“ELEKTRIK HAT GÜZERGAHLARIMIZI 
HABITATA GÖRE BELIRLIYORUZ”

Göçmen kuşlara yönelik çalışmaları hakkında bilgi veren OEDAŞ
Direktörü Muzaffer Yalçın, “Bölgede faaliyet gösterdiğimiz 2017 yılı itiba-
rıyla beş ildeki biyolojik çeşitliliğin ortaya konulması ve bu doğrultuda
elektrik dağıtım hatlarının ekosistem üzerine etkilerinin ve potansiyel
risklerin detaylandırılmasına yönelik çalışmalara başladık. İlk etapta
uzmanlar tarafından ekolojik ve ornitolojik (kuş bilimi ile ilgili) araştırma
ve değerlendirme raporları hazırlandı ve bu kapsamda çeşitli aksiyonları
hayata geçirdik. 2020 yılında yayımladığımız ‘Osmangazi Dağıtım
Hatları Kuş İzleme Raporu’ ile bölgemizdeki kuş gözlem sahaları ile ener-
ji üretimi ve dağıtımının gerçekleştiği sulak alanlarda yaşayan canlı tür-
lerini gözlemleyerek kayıt altına aldık. Yürütülen çalışmalar kapsamında,
4 bin 592 hektarlık korunan alan ve yüzey alanı değişen birçok gölet ve
sulak alanı detaylı bir şekilde inceleyerek tehdit altındaki türleri tespit
ettik. Ayrıca kritik habitatların listesini oluşturarak elektrik hat güzergah-
larımızı buna göre belirlemeye başladık. Kuşların çarpılmasını önlemek
için yaptığımız nakil hatlarında izolatör, flexiglass kaplama gibi çalışma-

larla da kuşların zarar görmesinin büyük ölçüde önüne geçtik.” dedi.
“GÖÇMEN KUŞLARIN KORUNMAS

I EKOSISTEM  AÇISINDAN KRITIK BIR KONU”
Yalçın, göçmen kuşlara yönelik çalışmalarının Can Dostlar sosyal

sorumluluk projesine dahil olmasıyla ilgili olarak ise şunları söyledi; “Can
Dostlar sosyal sorumluluk projemizi, pandemi dönemindeki kısıtlamalar-
da sokak hayvanlarının temel ihtiyaçlarının karşılanmadığını gözlemle-
yen saha çalışanlarımızın önerisiyle 2021 yılında hayata geçirdik. O
tarihten bu yana STK ve yerel yönetimlerin de desteğiyle sokak hayvan-
larının beslenme, barınma, kısırlaştırma, bakım ve tedavi ihtiyaçlarını
karşılıyoruz. Uluslararası ödüllü bu projemizi şimdi de yine çalışanlarımı-
zın önerisiyle başta göçmen kuşlar olmak üzere bölgemizdeki tüm kuş-
ları kapsayacak şekilde genişletiyoruz. Böylece hem sokak hayvanlarına
hem de göçmen kuşlara yönelik çalışmalarımızı birbirini destekleyecek
şekilde, daha bütüncül bir yaklaşımla ele alacağız. Ayrıca Sürdürülebilir
Kalkınma Amaçları doğrultusunda ekosistemi korumaya ve iyileştirmeye
devam edeceğiz. Projemizin yeni fazına geçiş için 11 Mayıs Dünya
Göçmen Kuşlar Günü’nü seçtik, bu da bizim için çok anlamlı oldu. Çünkü
göçmen kuşların korunması tüm dünyanın ortak konularından biri, eko-
sistem açısından son derece kritik. Biz de kendi bölgemizde yaptığımız
çalışmalarla bu konuya katkı sağladığımız için mutluyuz.”

“HURDA MALZEMELERIMIZDEN KUŞ YUVALARI YAPACAĞIZ”
Projenin yeni fazında ilk olarak göçmen kuşlar için hurda malzeme-

lerden yuva yapacaklarını açıklayan Yalçın, “Can Dostlar projesi kapsa-
mında bu zamana kadar sokak hayvanlarının yaşam koşullarını iyileştir-
mek için depolarımızdaki hurda malzemelerden barınaklar yapmıştık.
Şimdi yine bu malzemelerle göçmen kuşlar için de yuvalar yaparak
güzergahlarındaki uygun yerlere yerleştireceğiz. Hurda malzemeleri dön-
üştürerek hem hayvanlara katkı sağlıyor hem de çevresel etkilerimizi
azaltıyoruz. Bu çalışma, 2030 yılına kadar atıklarımızı yüzde 50 azaltma,
2050’ye kadar ise sıfırlama vizyonumuzu da destekliyor.” diye konuştu.

“20 KILOMETRELIK HATTA IZOLASYON ÇALIŞMASI YAPTIK”
Göçmen kuşların konduğu ve bazen yuva da yaptığı hatlarda izolas-

yon çalışmalarının sürdüğünü de ifade eden Yalçın, “Bölgemizdeki tüm
arıza kayıtlarımızın yüzde 3’ü kuş kaynaklı. Biz de özellikle kuşların
güzergahında olan ve sık kondukları hatlarda izolasyon çalışmaları yapı-
yoruz. Şu ana kadar 20 kilometrelik hatta izolasyon çalışmamızı tamam-
ladık. Bölgede çalışmalarımız devam ediyor. Bu sayede hem kuşların
çarpılmasının hem de kuşlardan kaynaklanan arızaların önüne geçiyo-
ruz. Kuşların daha yoğun olduğu bölgelerde ise hatların enerji geçen
bölümlerini flexiglass malzeme ile kaplayarak kuşların enerjisiz bölümle-
re yuva yapmasını sağlıyoruz. ” açıklamasında bulundu. 

>>HÜDAYI ACAR

OEDAŞ ‘Can Dostlar’ projesinin kapsamını genişletti  
Elektrik dağıtım şirketi OEDAŞ, sokak hayvanlarının yaşamsal ihtiyaçlarını karşılamak üzere sürdürdüğü

Can Dostlar sosyal sorumluluk projesinin kapsamını ‘göçmen kuşlar’ı dahil ederek genişletti.

Afyonkarahisar’da eğitim
sendikaları İstanbul'da özel bir
okulda müdürlük yapan İbrahim
Oktugan'ın öldürülmesine tepki
göstermek için ve eğitim çalışan-
lara yönelik şiddet olaylarını
protesto etmek amacı ile
Afyonkarahisar imaret camii
önünde toplanarak, zafer mey-
danına yürüyerek ve slogan atarak
gittiler. Çok sayıda öğretmenin
katıldığı yürüyüşte ‘susma haykır,
şiddete hayır’, ‘artık ölmek istemiy-

oruz’, ‘eğitimde ve eğitimciye şid-
dete dur de’ yazılı pankart ve dövi-
zlerle öğretmene şiddeti protesto
ettiler. Eğitim sendikaları temsilci-
leri yapmış olduğu ortak açıkla-
malarda, eğitim çalışanlarına
yönelik artan şiddet olaylarını
protesto etmek, şiddeti önleyecek,
failleri cezalandıracak ve mağ-
durlara hukuki koruma sağlayacak
bir yasal düzenlemenin yapılması
talebinde bulundu. 
>>HÜDAYİ ACAR  

Afyonkarahisar’da sendikaya
bağlı öğretmenler iş bıraktı 

Afyonkarahisar’da Eğitim-Sen, Eğitim-İş,
Hürriyetçi Eğitim-Sen ve Teç-Sen sendikaları üyesi

öğretmenler, İstanbul’da görev yapan bir okul
müdürünün öğrencisi tarafından öldürülmesine ve
eğitim çalışanlara yönelik yapılan şiddeti protesto

etmek için iş bırakma eylemi düzenledi.   


